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چین، میزبان جام 
ملت هاى 2023

ميزبانی  آســيا  کنفدراســيون 
مســابقات فوتبال جام ملت های 
آســيا ۲۰۲۳ را به کشــور چين 
واگــذار کرد. اين درحالی اســت 
که ايران هم بــرای دريافت اين 
ميزبانی نامزد شده بود، اما شرق 
آسيايی ها با توجه به امکانات شان

 موفق تر بودند.

خودکشى دختر 
مایکل جکسون

سه هفته بعد از نمايش مستندی 
درباره مايکل جکسون در مورد آزار 
جنسی کودکان، دخترش پريس 
جکسون دست به خودکشی زد 
و هم اکنون در بيمارستان بستری 
شده است. گفته می شود نمايش 
فيلمی درباره مايکل جکسون که 
گويا به آزار جنســی خردسالان 
دست زده باعث شــده است که 
اين مدل و هنرپيشه بيست ساله 

دست به خودکشی بزند.

پشیمانى یک 
استقلالى از نرفتن 

به پرسپولیس
قبل از بازی اســتقلال و نساجی 
از برخی پيشکســوتان آبی پوش 
تقدير شــد، اما با اين که محمود 
فکری، کاپيتان ســابق آبی ها در 
ورزشگاه آزادی بود، نامی از او برده 
نشــد. در واکنش به اين موضوع 
فکری گفت: «کاش قبل از آمدن 
به استقلال پيشنهاد پرسپوليس را 

قبول می کردم!»

نویسندگى در 
95سالگى

يــک نويســنده زن با انتشــار 
نخســتين رمانش در ٩٥سالگی 
توجه جهانيان را به خود جلب کرد. 
دلانا يِنسِــن کلوز بالاخره پس از 
۶۴ سال نويسندگی موفق به چاپ 
و نشر نخستين رمان خود با عنوان 
خانه سنگی شد. جالب اين که اين 
رمان اخيرا جايزه بهترين کتاب 
داستانی تاريخی را از جوايز کتاب 
مستقل ۲۰۱۹ کسب کرده است. 
نويسنده خانه سنگی گفته که اين 
آخرين کتابــش نخواهد بود و دو 

کتاب ديگر در حال تکميل دارد.

 

علی فتــح االله زاده، مديرعامل ســابق اســتقلال در مصاحبه ای اســتقلالی يا پرسپوليســی بودن 
روسای جمهوری را فاش کرده اســت. او گفته:   «احمدی نژاد استقلالی  است و هنوز هم شرايط تيم را 
دنبال می کند. اســتقلالی ها خاطرات خوبی از حضور او در رأس دولت دارند. رئيس دولت اصلاحات اما 
پرسپوليسی بود و همه هم اين مسأله را می دانند.» او درباره حسن روحانی و مرحوم  هاشمی رفسنجانی 
هم حرف جالبی زده: «دوستان ايشان نگذاشتند که ما بفهميم آقای روحانی چه رنگی است (خنده)، ولی 
مرحوم  هاشمی رفسنجانی ته قلبش استقلالی بود، اما سرتيمش آقای جمعه ای پرسپوليسی دوآتيشه بود 

و خيلی دوست داشت که مرحوم  هاشمی را پرسپوليسی کند که نتوانست.»

هاشمى رفسنجانى 
استقلالى بود!

عکس نوشت

ساغر شــکورى عکسى 
از خــود و یکتــا ناصر را 
فیلم  صحنه  پشــت  در 
سینمایى «رحمان 1400» 
به اشــتراك گذاشــت. 
این فیلم کــه کارگردانى 
آن را منوچهــر هادى بر 
عهده دارد، از روز شنبه، 
25 اسفند در سینماهاى 
پرده  روى  کشور  سراسر 

رفته است.

فرزانه صادق مالواجرد، معاون معمارى و شهرسازى وزیر راه شنبه شب 
طى مراسمى در جم شال گردن تیم پارس جنوبى جم را  بر گردن انداخت و 

حمایت رسمى اش از این تیم لیگ برترى را اعلام کرد.

براى سال هاى ســال این تصویر از هیچکاك جوان در حال کارگردانى 
تنها عکس شناخته شده از فیلم «عقاب کوهســتان» بود. آلما رویل 
همســر آینده هیچکاك هم در این تصویر در حال یادداشت بردارى

 دیده مى شود.

زلاتکو ایوانکوویچ،  برادر 
برانکو و مرد همیشه آرام 
در  پرسپولیس  نیمکت 
جریان بازى با سپیدرود 
از کــوره در رفــت و 
و  باورنکردنى  واکنشى 
تند علیه داور داشت. او 
عکسى در این خصوص 
را هم در اینستاگرامش 

منتشر کرد. 

تیتربازى
کارگردان آشغال هاى دوست داشتنى  :

ما را کشتند! 
 شــهروند| آشــغال های دوست داشــتنی يکــی 
از جنجالی تريــن فيلم هــای ده ســال اخير اســت. در 
جنجالی بودن و حاشيه ســاز بودن اين فيلم  همين بس 
که شش ســال در محاق مانده و بعد از اين شش ســال 
هم از همــان اوان اکرانش با اتفاقــات عجيب وغريب و 
دلهره آوری  روبه رو بوده که باعث شده سازنده اش در تمام 

گفت وگوهايش در اين مدت دست به عصا راه رفته باشد.  
اما شــايد بنابه ذات برخی رســانه های آزاد، محسن 
اميريوســفی در صحبــت با ايــن رســانه ها از آن لاک 
محافظه کاری که در گفت وگو با  رسانه های وطنی- ازجمله 
«شهروند»- در آن اســير بود، بيرون آمده. گفت وگويی 
که ديروز يورونيوز با اين کارگردان منتشــر کرده از  اين 
قبيل اســت. گفت وگويی که در آن اميريوسفی با اشاره 
به اين که فيلمش در دوره احمدی نژاد و سپس دوره اول 
رياست جمهوری  روحانی در محاق مانده، با اين جمله به 
استقبال مصاحبه می رود: «اين نشان می دهد برای غول 
سانســور تفاوتی نمی کند که در دوره  طلايی نقره ای يا 
برنزی باشد، چون در همه حال همچنان سرحال و قوی 

است و اين شرم آور است.»
خيلی ها در فضای مجازی اين عقيده را جار زده اند که 
اين فيلم اگر در زمان خودش اکران می شد، نمی توانست 
چنين مردم را به  سينماها بکشاند و درواقع توقيف درنهايت 
به نفع اين فيلم تمام شده است. مطلبی که کارگردان فيلم 
آن را انکار می کند:   «توقيف  هيچ وقت تأثير مثبت ندارد. 
هر کســی هم فکر می کند که توقيف يا سانسور به فيلم 
کمک می کند خواسته يا ناخواسته همکار  توقيف کننده 

است.»
حالا استقبال از فيلم توقعات تان را برآورده کرده؟

اتفاق جالب همين اســتقبال مردم بــود. فيلمی که 
شش سال توقيف بود، شايد از ديد مردم يک فيلم کهنه 

باشد، اما مردم از آن استقبال  کردند . 
چه قدر از فيلم سانسور شده؟

تقريبا هيچ. فيلم من حدودا ۹۰ دقيقه است و مجموعه 
اصلاحاتی که از من خواسته شده بود تا در فيلم اعمال کنم 
۴۶ دقيقه بود، پس  مشخص است که چيزهايی از فيلم 

بايد کم می شد و نشد.  
ظاهرا شما رکورددار سانسور و توقيف هستيد. 
فيلم اولتان خواب تلخ بعد از دوازده سال توقيف، و 
فيلم دومتان آتشکار پس از سه  سال توقيف اکران 
شدند. اين هم از وضع آشغال های دوست داشتنی.

در اين ۱۵ سال ۲۲ سال فيلم های من در توقيف بوده اند .   
البته همه تقصيرهای توقيف را نبايــد به گردن مديران 

ارشــاد انداخت. در  بســياری از 
مواقع آنها به طــرز هولناک 

و تأســف باری ابزار دست 
گروهــی از ســينماگران 

هســتند که آنهــا را به 
سمت سانسور برخی 

 نگاه هــا هدايــت 
می کنند . 
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سيدضيا  هاشــمی که عادت دارد هرازچندی با صحبت درباره پولشويی و سرمايه های مشکوک 
در سينما جنجال به پا کند، در تازه ترين اظهاراتش که خبرگزاری ها و رسانه های پرشماری پوشش 
داده اند، تقريبا همه را زير سوال برده و همين باعث شده متن سخنانش در فضای مجازی در گروه های 

هنری دست به دست بچرخد.
سيدضيا  هاشمی از مســئولان انتقاد کرده که علاقه ای به فرهنگ ندارند و اگر کارشان را درست 
انجام می دادند چنين مشکلاتی ايجاد نمی شد. اين تهيه کننده کم کار درباره گرانی های اخير هم نظر 
دارد: «تورمی ايجاد كردند که فردی(بازيگری) كه دستمزدش ٧٠ ميليون بود كمتر از يك ميليارد 
تومان نمی گيرد!» و می رسيم به سيل انتقادات  هاشمی به پولشويی: «سريالی كه ساخته شد در سه 
نوبت، معلوم بود قرار بود فقط هزينه شــود و بحث درآمد آن را ترديد دارم.» او يکی از سرمايه گذاران 

را هم از دم تيغ گذرانده: «من نمي دانم اين جوان چگونه از شوفری به اين چند صد ميليارد رسيد»؟
هاشمی تاکنون درباره يکی از سرمايه گذاران جديد سينما خيلی انتقاد کرده، اين بار هم اين موضوع 
را فراموش نکرده: «من از روز اول وقتی محمدصادق رنجكشــان را ديدم، ايشان را راهنمايی كردم و 
گفتم نری ســمت بابك زنجانی و محمد امامی، اسم آوردم و گفتم يك فيلم فقط بسازيد و بعد بريد 
سمت زيرساخت و ساخت سالن. اما هر چی ما به ايشان می گفتيم، ايشان برعكس عمل می كردند و 
ما كشيديم كنار. به خودشان هم گفتم اگر در سينما بخواهيد معادلات ما را برهم بزنيد، جلوی شما 
خواهم ايستاد. ايشان مشاوری دارد كه ١٠ سال پيش ايشــان را ما با جرم های مختلف بيرون كرده 

بوديم.»
و حالا جملات آخر ســيدضيا  هاشــمی: «رفتارهای امروز حوزه هنری را در  ســال ٦٢ ما انجام 

می داديم، الان بعد از گذشت ٤٠ سال اين رفتارها ديگر جايی ندارد.»
 

پس از واکنش  آرنولد و راسل کرو به تراژدی وحشتناک نيوزيلند، پيتر جکسون، کارگردان ارباب 
حلقه ها نيز به اين عمليات تروريستی واکنش نشان داد. او با تاکيد بر اين که «در عشق و حمايت مان 
برای برادران و خواهران مسلمان مان متحد می ايســتيم» نوشت: «دل ما با همه آنهايی است که در 
اين ماجرای سرشار از نفرت آسيب ديده اند. نيوزيلندی ها در ابراز عشق و علاقه و حمايت از برادران و 

خواهران مسلمان يکپارچه هستند. ما بايد کمک کنيم آنها از اين تراژدی وحشتناک بهبود يابند.»
علاوه بر جکسون، تايکا واتيتی کارگردان نيوزيلندی فيلم ثور: رگناروک نيز به اين قضيه واکنش 
نشان داد: «از فهميدن اين که چنين ماجرايی می تواند در وطنم اتفاق بيفتد، می خواهم بميرم. همه 

وجود و عشقم با قربانيان و جامعه مسلمانان است.»

يکی از پربازديد ترين عکس های منتشر شده در توييتر 
کــه توييت مربوط به خــود را هم فيواســتار کرد مربوط 
به همين قبری است که به جای ســنگ روی آن آينه کار 
گذاشــته اند! کاربر مورد نظر در توييت خود نوشته است: 
«آينه اســت، وقتی ميری بالای ســرش تا فاتحه بخونی 
خودتو می بينی! واقعا قابل تاملــه»... اين خلاقيت به کار 
برده شده اما کامنت های جالبی از مردم به همراه داشت که 

بخشی از آن را در زير می خوانيد:  
من عکس رو ديدم ترسيدم.. يه جوری بود.

عجيبه اين سنگ قبر آينه ای نشکسته تا الان.
پيشگام در صنعت ديزاين آرامگاه...

خيلی دوســت دارم بدونم اون وقتی که تصميم گرفتن 
آينه به جای سنگ قبر بذارن به چی فکر می کردن!!!

تو روز آفتابی که نمی شه به اين قبر نگاه کرد اصلا.. نور آفتاب پدر چشم رو در مياره.

#پیتر_جکسون#تراژدى_نیوزیلند 

#قبر_آینه_اى

# شوفر_چندصد_میلیاردى
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

و  سـنگین  یـا  بـزرگ  اشـیاى 
همچنین ظروف شیشـه اى ، ظروف 
چینى و سـایر اشـیاى شکسـتنى 
و ظـروف حـاوى مـواد خوراکـى و 
شـیمیایى  را در قفسـه هاى پایین 

کابینـت و کمـد قـرار دهید.
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شــهروند| از ديروز انتشــار 
عکســی از فيلم رحمان ١٤٠٠ 
منوچهر  هادی نام ايــن فيلم را 
در فضــای مجازی ســر زبان ها 
انداخته است. عکسی که بازيگر 
زن اين فيلم را بــا حجاب کامل 
و روســری در وان حمام نشــان 
می دهد و هميــن هم انتقادات و 
اعتراضات عجيب و تندوتيزی را 

در سايت ها و شبکه های گوناگون باعث شــده که به  قول يکی 
از کاربران «صحنه خوابيدن با مانتو و روســری کم بود، صحنه 

حموم کردن هم اضافه شد! مجبورين آخه؟» 
بعضی ها البته گمان می برند که انتشــار ايــن عکس اهداف 
تبليغاتی داشــته و قصد اصلی اين کار افتادن نام فيلم رحمان 
١٤٠٠ ســر زبان ها بوده؛ که اگــر واقعا اين نيــت در کار بوده، 
می توان گفت منوچهر  هادی و شــرکا به هدف شان رسيده اند. 
اما اگر بخواهيم اعتبار و آبرو و حيثيتــی را که با اين کار از بين 
رفته، با دســتاوردهای تبليغاتی انتشــار حمام کردن با لباس 
يکی از بازيگران قياس کنيم، بی شــک بازنده اين ماجرا کسی 

نخواهد بود جز ســازنده رحمان 
١٤٠٠، چراکه حجــم انتقادات 
و البتــه شــوخی ها و کنايه ها با 
اين عکس از حد تصور بيشــتر 
اســت... کاربری در ايــن مورد 
نوشــته: «فيلــمِ زرررردِ خونم 
کم شــده بــود؛ ديشــب رفتم 
ســينما رحمان ١٤٠٠ رو ديدم 
کــه زرد زررررد بــود. بــد هم 
نبود، خنديدم، ولی حموم کردن با لبــاس آخه؟ ما داريم کجا

می ريم آخه؟»
کاربر ديگری هــم از زاويه ای ديگر به ماجرا نــگاه کرده بود:   
«حموم کردن يــه زن با مانتو تو فيلم رحمــان ١٤٠٠ توهينی 
زشت بود، به مردم، به جامعه و البته به صنعت سينما.» توييت 
ديگری هم به مســائل ديگــری در اين فيلم اشــاره کرده بود:  
«وسط فيلم رحمان ١٤٠٠ تبليغ ســتاره كوفت مربع مي كنه، 

يعني مي خوام بگم راه فراري نيست»...
نظر کاربر ديگری را هم می خوانيم: «اســم منوچهر هادي را 

شنيديد فراركنيد»!!!

شهروند| روزهــای پايانی 
ليگ برتر واليبال ايران امسال 
شــايد به بی نظم ترين شکل 
ممکن پيــش رفــت. ليگی 
که قرار بــود در  ســال ٩٨ به 
پايان برســد، اما مثل هر  سال 
فدراسيون نتوانســت در برابر 
اصرار تيم ها برای بسته شدن 
پرونده ليــگ قبــل از پايان  

سال مقاومت کند. مسابقات پلی آف هم که پر بود از حاشيه و درگيری 
و محروميت هايی را نيز به همراه داشت. از هفته گذشته ليگ وارد مرحله 
نهايی شــد؛ مرحله ای که قرار بود ديدار فينال و رده بندی را در دل خود 

جای دهد و به ميزبانی تبريز برگزار شود.
بازهم تغيير نظر ســازمان ليگ واليبال در دقيقــه ٩٠ ميزبانی را از 
تبريز به ســالن ١٢ هزار نفری تهران آورد و ديــدار رده بندی نيز طبق 
روال ســال های گذشــته به دليــل بی انگيزگی تيم ها برگزار نشــد! 
فينال اول ميان تيم های شــهرداری ورامين و ســايپا پنجشنبه هفته 
گذشــته در ســالن ١٢ هزار نفری با برتــری نارنجی پوشــان تهرانی

همراه شد.
 ديدار دوم فينال هم که قرار بود شنبه برگزار شود، به دليل همزمانی با 
ديدار استقلال و نساجی در ورزشگاه آزادی يک روز به تعويق افتاد.  اين 

هم پايان اتفاقات عجيب ليگ واليبال نبود.
روز جمعه وقتی دو تيم برای تمرين به ســالن ١٢ هزار نفری رفتند، 
متوجه چکه کردن آب از سقف شدند که سوراخ شده بود! اين اتفاق باعث 
شد دو تيم به خاطر جمع شدن آب نتوانند تمرينات خود را به خوبی دنبال 
کنند و از سوی ديگر اعلام هواشناســی مبنی بر بارندگی روز يکشنبه 

نگرانی جديدی را به وجود آورد.
ديروز ديــدار دوم فينال ليــگ برتر واليبال ميان تيم های ســايپا و 
شهرداری ورامين در شرايطی در سالن ١٢ هزار نفری برگزار شد که بارش 
باران باعث چکه کردن آب از سقف می شد! با توجه به اين که مسئولان 
فدراســيون زمانی در روزهای پايانی  سال برای به تعويق انداختن بازی 
نداشــتند، مجبور بودند با همين شــرايط بازی را برگزار کنند؛ فينالی

 زير باران!

تمام جنجال هاى یک عکس عجیب
اسم منوچهر هادي را شنیدید فرارکنید!

فینال لیگ برتر والیبال زیر باران برگزار شد
السوراخ عجیب روى سقف سالن آزادى!

نج
ج

هاشمى رفسنجانى 
یهاستقلالى بود!

اش
ح

ارشــاد انداخت. در  بســياری از 
مواقع آنها به طــرز هولناک 

و تأســف باری ابزار دست 
گروهــی از ســينماگران 

هســتند که آنهــا را به 
سمت سانسور برخی 

 نگاه هــا هدايــت 


